8D6N Leisurely Korea (SKLS-D7) 8天6晚韩国悠闲之旅

Valid from Sep 2025 有效期从 2025 年 9 月

CITIES: Ganghwa-do, Suwon, Pocheon, Gapyeong-gun, Seoul

城市: 江华岛,水原,抱川,加平郡,首尔

Features:

- ✓ Experience wearing traditional Hanbok and walking tour around the Gyeongbok Palace.
- → DIY Experience ~ Make rice cracker, Korea Bibimbap, Pillow Making
- Exploring the romantic paths of Nami Island
- ✓ 2 free days to relax and explore Seoul on your own.

特色:

- ✔ 体验穿着传统韩服,并步行游览景福宫
- DIY 体验 ~ DIY 米饼、韩式拌饭、枕头制作
- 探索南怡岛的浪漫之路
- ✔ 2 天自由活动,放松身心,自由探索首尔

Day天	See 看	Eat 美食	Sleep 住宿
1	Kuala Lumpur → Incheon		
	吉隆坡→仁川		
2	Arrive Incheon (60km) - ≘ - Ganghwa-do (36km)- ≘ - Suwon ➤ Ganghwa-do Sochang Experience Hall ~ It is a cultural center dedicated to showcasing and experiencing traditional Korean textile culture, and it is also a popular spot for tourists to try traditional fabric crafts. ➤ Joyang Textile Café (include one drink per person) ~ an internet-famous spot that combines vintage industrial style with coffee culture. The building, originally a textile factory, has been transformed into a café while retaining its industrial design elements, attracting many visitors who come to take photos and enjoy the atmosphere. ➤ Ganghwa Anglican Church ~ This church blends the traditional Hanok architectural style with Western church design and is one of the oldest surviving Hanok-style churches in Korea.	Meal onboard L: Ginseng Chicken Soup D: DIY Korean Bibimbap	Hotel Prumir, Suwon or similar 4*
	Rice Flower Farm ~ You can take part in a rice cracker DIY activity, where you can make rice crackers by hand and experience traditional agricultural culture.		

Operated by



PARLO TOURS SDN. BHD. 壩羅旅遊社有限公司 197501002374 (24106-H) KPL0218 (outbound)



EXPERIENCES MATTER



我们的经验 成就您的体验

Day天	See 看	Eat 美食	Sleep 住宿
	抵达仁川(60 公里)-黑-江华岛(36 公里)-黑-水原 江华岛小仓体验馆 ~ 这是一个展示和体验韩国传统纺织文化的文化中心,也是游客体验传统布艺手工艺的热门景点. 朝阳纺织厂咖啡馆 (含每人一杯饮料)~ 这是一家结合复古工业风与咖啡文化的网红打卡地。原为纺织厂的建筑被改造为咖啡馆,保留了工业风格的元素,吸引了众多游客前来拍照留念. 江华韩屋圣堂 ~这座教堂融合了传统韩屋建筑风格与西方教堂设计,是韩国现存最古老的韩屋教堂之一。 稻花农场 ~您可以参与米饼 DIY 活动,亲手制作米饼,体验传统农业文化.	机上用餐 午:莲叶蔘鸡汤 晚:DIY韩式拌饭	普鲁米尔酒店, 水原或同级 4*
3	Suwon (83km) - ∰ - Pocheon (83km) - ∰ - Suwon → Pocheon Art Valley (include 1-way tram) ~ A cultural and artistic attraction transformed from a former quarry, famous for its stunning natural scenery and art installations. → Pocheon Herb Island ~ A herb-themed park featuring a variety of fragrant plants, ideal for families and relaxation. Join a DIY pillow-making activity (Included), using aromatic herbs as filling to create their own custom herbal pillow—an enjoyable and soothing hands-on experience.	B: Hotel L: Gamjatang (Pork Ribs Stew with Potatoes) D: Bongchu Jjimdak (Chicken Stew)	Hotel Prumir, Suwon or similar 4*
	水原(83公里)-黑-抱川(83公里)-黑-水原 • 抱川艺术谷(含单程缆车)~这是一个由废弃采石场改造而成的文化艺术景区,以其壮丽的自然风光和艺术装置闻名。 • 抱川香草岛乐园~这是一个以香草为主题的乐园,园区内种植有各种香草植物,适合亲子同游和放松身心。参与 DIY 枕头制作活动(已包含体验费用),使用香草填充材料制作专属香草枕,体验香氛疗愈与手作乐趣。	早:酒店 午:马铃薯炖猪骨汤 晚:风雏炖鸡	普鲁米尔酒店, 水原或同级 4*
4	 Suwon (87km) - ■ - Gapyeong-gun (87km) - ■ - Suwon Nami Island (entrance & ferry ride included) ~ revel in Nami Island's romantic atmosphere as you recall moments from the classic K-drama "Winer Sonata". Gapyeong Begonia Bird Park (entrance included) ~ is a natural theme park that combines birds, flowers and small animals. It is suitable for families, couples and photography enthusiasts. 	B: Hotel L: Chuncheon Chicken Dakgalbi D: Korean BBQ	Hotel Prumir, Suwon or similar 4*
	水原 (87 公里) - 電 - 加平郡 (87 公里) - 電 - 水原 ▶ 南怡岛(含门票 & 船票)~ 陶醉于南怡岛上的浪漫氛围,让您回想起经典韩剧《冬季恋歌》在此拍摄的浪漫场景 ▶ 加平海棠鸟园 (含门票)~是一个融合了鸟类、花卉和小动物的自然主题乐园,适合家庭、情侣和摄影爱好者前往.	早:酒店午:春川辣炒鸡排晚:韩式烤肉	普鲁米尔酒店, 水原或同级 4*

Operated by



PARLO TOURS SDN. BHD. 壩羅旅遊社有限公司 197501002374(24106-H) KPL0218 (outbound)



EXPERIENCES MATTER



我们的经验 成就您的体验

Day天	See 看	Eat 美食	Sleep 住宿
5	Suwon (35km) - ∰ - Seoul → Ginseng Showroom ~ enjoy shopping. → Korea Cosmetic Shop ~ enjoy shopping → Hovenia Dulcis Berry Showroom ~ enjoy shopping. → Gyeongbok Palace (entrance & Hanbok wearing included) ~ the largest of the Five Grand Palaces during the Joseon Dynasty, famous worldwide due to its sheer size and unique architecture. (Closed on every Tuesday. Replaced by Changdeokgung Palace with Hanbok experience) → Myeongdong Shopping District ~ a widely popular shopping district with department stores.	B: Hotel L: Budae Jjigae (Korean Army Stew) D: NIL	Ibis Styles Ambassador Seoul Yongsan or similar 4*
	水原(35 公里)-異-首尔 高丽人蔘专卖店~享受购物乐趣。 韩国化妆品专卖店~享受购物乐趣。 枳椇子莓果护肝宝专卖店~享受购物乐趣。 景福宫(含门票及韩服试穿)~它是朝鲜时代五大宫殿中最大的宫殿,以其庞大规模和独特建筑风格而闻名. (每逢星期二闭馆,改为昌德宫+韩服体验) 明洞购物街~是一个充满活力的地区,以繁华的购物街、令人赞不绝口的街头小吃以及琳琅满目的护肤和美容店而闻名。	早: 酒店 午: 韩式部队锅 晚: 自理	首尔龙山大使宜必 思尚品酒店或同级 4*
6	Seoul Free at leisure (Coach and tour guide service not included) Optional Tour: Everland Theme Park (RM 398 p/person) (Included: All day passport and return transfer) Minimum group size: 10 pax & above	B: Hotel L: NIL D: NIL	Ibis Styles Ambassador Seoul Yongsan or similar 4*
	首尔 ▶ 全日自由活动。(不含用车和导游服务) 自选行程: <i>爱宝乐园主题公园(每人RM 398)</i> (包含:全天通行证及往返接送) 最低成团人数: 10 人及以上	早: 酒店 午: 自理 晚: 自理	首尔龙山大使宜必 思尚品酒店或同级 4*
7	Seoul		
	Free at leisure (Coach and tour guide service not included)	B: Hotel L: NIL D: NIL	Ibis Styles Ambassador Seoul Yongsan or similar 4*
	首尔 ▶ 全日自由活动。(不含用车和导游服务)	早: 酒店 午: 自理 晚: 自理	首尔龙山大使宜必 思尚品酒店或同级 4*

Operated by



PARLO TOURS SDN. BHD. 壩羅旅遊社有限公司 197501002374(24106-H) KPL0218 (outbound)



PERIENCES MATTER



成就您的体验

Day天	See 看	Eat 美食	Sleep 住宿
8	Seoul (59km) - 😩 - Incheon Airport 🥕 Kuala Lumpur	B: Breakfast Box Meal onboard	
	首尔 (59 公里) - 禹 - 仁川机场 → 吉隆坡	早: 便当 机上用餐	

Other Information:

- 1 Seasonality: Spring (Mar - May) / Summer (Jun - Aug) / Autumn (Sep - Nov) / Winter (Dec - Feb)
- 2 Currency: Korean Won (KRW)
- 3 Tour commentary will be conducted in Mandarin with simple English or Cantonese translation by Tour Leader.
- 4 All pictures shown are for illustration purposes only, actual may varies.
- The itinerary is subject to availability, and Parlo Tours may charge additional fees if needed during the tour. 5
- 6 Parlo Tours can modify the sequence, amend, or cancel hotel accommodation, meals, and sightseeing activities in the itinerary due to unforeseen circumstances, such as peak periods, trade fairs, major events, or force majeure.
- 7 Parlo Tours is not responsible for extra expenses incurred by individuals due to transportation delays, changes, illness, adverse weather conditions, or force majeure. Participants in tour do so at their own risk.
- 8 Parlo Tours is not liable for omissions or errors in printing or presentation, whether in the itinerary, brochures, or other media. Parlo Tours reserves the right to correct such errors as needed.
- 9 Kindly refer to Parlo Tours Sdn Bhd's terms & conditions and company policy for full details.

其他讯息:

- 季节:春季(3月-5月)/夏季(6月-8月)/秋季(9月-11月)/冬季(12月-2月)
- 2 货币: 韩币 (KRW)
- 3 全程使用中文讲解, 领队将以英文或粤语简约地说明。
- 4 所有图片仅供参考,实际可能有所不同。
- 5 行程安排严格以可用性为准, Parlo Tours 在旅行规划或进行的过程中如有需要,可能会收取额外费用。
- 6 Parlo Tours 会根据不可预见的情况(如高峰期、贸易展览会、重大活动或不可抗力活动)修改行程顺序、更改或取 消酒店住宿、用餐和观光活动。
- 7 Parlo Tours 不对个人因交通延误、更改、疾病、恶劣天气条件或不可抗力活动而产生的额外费用负责,参加旅行的 人需要自行承担风险。
- 8 Parlo Tours 不对行程、宣传册或其他媒体中的遗漏或错误承担责任。Parlo Tours 保留根据需要更正此类错误的权
- 9 请详细阅读 Parlo Tours Sdn Bhd 的条款和公司政策。

Operated by



PARLO TOURS SDN. BHD. 壩羅旅遊社有限公司 197501002374 (24106-H) KPL0218 (outbound)